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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

ZAPISNIK
s 23. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

23. sjednica Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održana je 29. rujna 2003. u
dvorcu Trakošćanu, s početkom u 11,00 sati.
Sjednici su nazočili: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Donđivić, A. Sošić, P. Nikolić, Z. Kuten, S.
Frangeš, D. Marinović, D. Butković, M. Pešun, J. Okroša, M. Vinski, S. Kirinić, D. Špolja
rić, V. Vučemilović, T. Pavelić, M. Babić, A. Opić, J. Obrež-Špoljar, S. Galić, M. Arnautović,
P. Ljubić, N. Javoran, S. Pervan, D. Skračić.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
2. Informacija o organizaciji simpozija ISPRS-a, Zagreb, listopad 2003. (Kapović, Bačić)
3. Informacija o pripremama svečane sjednice Sabora posvećene obljetnicama HGD-a (Ka-

povič, Sošić)
4. Izvješće o Geodetskom listu (Frangeš)
5. Prijedlozi Upravnog odbora za priznanja HGD-a (Kapović)
6. Izvješće o uređenju tavanskog prostora u Domu HIS-a u Zagrebu (Kapović)
7. Informacija o organizaciji 13. susreta hrvatskih geodeta (Kapović, Nikolić, Skračić)
8. Financijska i kadrovska problematika HGD-a (Kapović)
9. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Z. Kapović i srdačno pozdravio nazočne. Domaćini
sjednice, Siniša Kirinić i Mladen Babič, zaželjeli su svima dobrodošlicu. Nakon što je dnevni
red jednoglasno prihvaćen, započela je rasprava po planiranim točkama.

Ad 2) i 3) Predsjednik HGD-a dao je kratku informaciju o organizaciji ISPRS WG Vl"3 sim
pozija "Geoinformacija u primjeni", koji će se održati u Zagrebu od 15. do 18. listopada
2003. godine. Organizatori su Državna geodetska uprava i Sekcija za fotogrametriju i da
ljinska istraživanja Hrvatskoga geodetskog društva.
Do 24. rujna 2003. godine bilo je prijavljena i registrirano 240 sudionika, od kojih je 110
platilo punu, a 130 jednodnevnu kotizaciju, te tri sponzora (jedan zlatni i dva srebrna). Za
izložbu se prijavilo 18 izlagača. Povodom simpozija bit će tiskan i zbornik s 50-ak radova.
Otvaranje simpozija bit će 15. listopada 2003. u 18 sati, nakon čega je planiran koktel u
muzeju Mimara. Drugoga dana, 16. listopada, paralelno će se održavati izlaganja po sesija
ma, s tim da će se neki sadržaji odvijati i na Geodetskom fakultetu. Dana 17. listopada od
11 do 13.15 sati održat će se svečana sjednica Sabora HGD-a u povodu obilježavanja 80.
obljetnice Geodetskog lista, 50. obljetnice od osnivanja Saveza društava geodeta Hrvatske
(SDGH), 30 godina od 1. Susreta hrvatskih geodeta na Plitvicama, 10 godina HGD-a, te 10
godina od osnivanja većine Udruga. Predviđeno je da predsjednik Društva uputi pozivnice
za svečanu sjednicu svim članovima i gostima koje predlože Udruge.
Na svečanoj sjednici Sabora podnijet će se nekoliko izvješća: o radu HGD-a u proteklih 10
godina (Kapović), o radu Udruga (Sošič), izvješće o Geodetskom listu (Frangeš), te geodezija
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jučer-danas-sutra (Frančula). Bit će, također, uručena priznanja HGD-a predloženim kan
didatima te prezentirana Bibliografije Geodetskog lista (1991-2002.).

Ad 4) Izvještaj o financiranju Geodetskog lista podnio je njegov glavni urednik S. Frangeš
te izjavio kako su sve aktivnosti oko Geodetskog lista usmjerene na izdavanje trećeg broja,
koji je u završnoj fazi, kako bi bio poslan prije skupa. Također je izdana i Bibliografija Geo
detskog lista (1991-2002.) koja će se promovirati na svečanoj sjednici Sabora.
Što se tiče financiranja Geodetskog lista Frangešje izjavio kako na tom području nema zna
čajnih promjena ni noviteta: DGU izvršava uplate prema potpisanom ugovoru, Komora je
dala jednokratnu pomoć od 15.000 kuna, Ministarstvo je uplatilo jednu ratu, Gradski zavod
za katastar i geodetske poslove pretplatio se na 10 brojeva Geodetskog lista, a tu su i
prihodi od reklama i članstva.
Izvješće glavnog urednika Geodetskog lista jednoglasno je prihvaćena.

Ad 5) Predsjednik Društva podnio je izvještaj o prijedlozima Upravnog odbora za priznanja
HGD-a. Naime, na sjednicama Upravnog odbora odlučena je da se na skupu na kojem će se
obilježiti obljetnice HGD-a dodijeli i određeni broj priznanja ljudima koji su zadužili geodet
sku struku: Zdenku Rukavini, Marijanu Ramušćaku, Branimiru Gojčeti, te posmrtno, aka
demiku Krešimiru Čoliću i Marijanu Božičniku.
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.

Ad 6) Kratko izvješće o uređenju tavanskog prostora u Domu HIS-a podnio je predsjednik
HGD-a. Za nekoliko dana prostor bi trebao biti konačno gotov i uređen, te će se napokon na
jednome mjestu nalaziti sva arhiva HGD-a (arhiva Geodetskog lista, arhiva HGD-a, itd).

Ad 7) Informaciju o organizaciji 13. susreta hrvatskih geodeta dali su Kapović, Nikolić i
Skračić. Kapović je izjavio kako će se 13. susreti hrvatskih geodeta održeti od 6. do 9. svib
nja 2004. godine u hotelu Solaris kraj Šibenika. Ponuda se tražila i od drugih hotela: hotel
u Tučepima nema adekvatan prostor za susret na kojem se očekuje i do 1000 ljudi, dok iz
Bola na Braču nije dobiven nikakav odgovor.
Kompleks hotela Solaris može zadovoljiti sve zahtjeve Susreta, a sam Šibenik i njegova oko
lica idealno je mjesto za različite sadržaje.
Kapović je dodao kako će sve prijave i uplate ići isključivo preko HGD-a. Za poslove organi
zacije bit će potrebno nekoliko studentica, dok su Nikolić, Skračić i Javoran zaduženi za
koordinaciju.

Ad 8) U vezi financijske i kadrovske problematike HGD-a Kapović je obavijestio da se čla
narina za Hrvatsko geodetska društvo ne plaća redovito, te je prozvao udruge koje ne plaća
ju članarinu: Koprivničko-križevačku, Primorsko-goransku i Ličko senjsku, Virovitička-po
dravsku, Požeška-slavonsku, Vukovarska-srijemsku, istarsku te Međimursku.
Kapović je obavijestio nazočne kako preuzimanjem funkcije dekana Geodetskog fakulteta
nije u mogućnosti kvalitetno obavljati više dužnosti, te želi da ga se oslobodi funkcije
predsjednika HGD-a.
Prema Statutu, predsjednika zamjenjuje jedan od dopredsjednika, kojega on (predsjednik)
odredi. Svi su se suglasili da od 1. studenoga 2003. predsjednika zamjenjuje dopredsjednik
Petar Nikolić.

Ad 9) Pod točkom različito uslijedilo je nekoliko obavijesti:
a) Od Bjelovarska-bilogorske županije dobiven je prijedlog da se od Komore zatraži promje

na dijela statuta Komore, u kojem se navode uvjeti upisa u Komoru.
b) Informacija o osnivanju tehničkog odbora Državnog zavoda za normizaciju i mjeriteljstvo.
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c) Davorin Špoljarić informirao je o rekonstrukciji glavnog trga u Slavonskom Brodu, te do
dao da je dio projekta i postavljanje geodetske točke (ploče) na taj trg. Kako je HGD svo
jedobno iniciralo postavljanje jedne takve točke u Varaždinu, Špo]jarićje tražio pristanak
članova Predsjedništva čiji je odgovor, naravno, bio pozitivan.

d) Mladen Babić obavijestio je nazočne o problematici vezanoj za korištenje programskih
paketa koji se stalno nadograđuju i poboljšavaju, što rezultira stvaranjem novih verzija, a
plaćanje licenci za njih iziskuje mnogo novaca.

Sjednica je završila u 12,35 sati nakon čega se krenulo u obilazak dvorca Trakošćana. Lje
pota eksterijera dvorca kao i netaknuta priroda uvijek iznova oduševljavaju svoje posjetite
lje, bilo da se vraćaju ili dolaze prvi put. Tek ono što se krije unutar zidina, sačuvani origi
nalni interijeri velikog kulturnog i povijesnog značaja, ostavljaju posjetitelje bez daha.
Ugodno druženje nastavljeno je u Mačkovcu u "Staroj hiži" uz pjesmu, glazbu i obilan
objed.

luana Abaza
Zdravka Kapouić

ZAPISNIK
s 24. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

24. sjednica Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održana je 26. ožujka 2004. u
Tomislavovu domu kraj Zagreba na Sijemenu, s početkom u 11,25 sati.
Sjednici su nazočili: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Dondivić, A. Sošić, P. Nikolić, D. Medak, Z. Ku
ten, S. Frangeš, D. Butković, S. Jurić, J. Okroša, M. Vinski, S. Kirinić, D. Špoljarić, V. Vu
čemilović, T. Pavelić, J. Obrež-Špoljar, S. Galić, M. Arnautović, D. Butorac, J. Delak, M.
Alilović, D. Fable, M. Babić, I. Mikičić, P. Ljubić, M. Pešun, Ž. Komadina.

DNEVNI RED
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
2. Organizacija XIII. susreta hrvatskih geodeta (Nikolić)

• upoznavanje sa stupnjem izvršenih poslova
• organizacija Sabora HGD-a

3. Razmatranje prijedloga kandidata za predsjednika, odnosno dopredsjednika HGD-a, čla-
nove Nadzornog odbora i Suda časti (Kapović)

4. Zaključni račun za 2003. (Kapović)
5. Izvješće o Geodetskom listu (Frangeš)
6. Financijska pitanja (članarina FIG-u, nabavka najnužnije informatičke i druge opreme,

povećanje troškova uređenja prostora u domu HIS-a, ... ) (Nikolić, Kapović)
7. Prijedlog za članove Upravnog odbora HIS-a
8. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Zdravko Kapović uz srdačne pozdrave nazočnima.
Predsjednik je predložio da se treća točka dnevnog reda nadopuni raspravom o priznanjima
HGD-a, što je jednoglasno prihvaćena. Nakon što je domaćin sjednice, predsjednik Udruge
geodeta Zagreba i zagrebačke županije Jožef Delak uputio pozdrave i zaželio dobrodošlicu
nazočnima, prešlo se na raspravu po točkama dnevnoga reda.

Ad 2) Petar Nikolić podnio je izvještaj o tijeku organizacije XIII. susreta hrvatskih geodeta
u kojem navodi kako je došlo do promjene datuma održavanja Susreta. Umjesto od 6. do 9.
svibnja, održat će se od 14. do 16. svibnja 2004. godine u Solarisu. Preostali dio posla Orga
nizacijskog odbora odnosi se na dogovaranje stručnih i zabavnih sadržaja. Smještaj sudioni
ka organizirat će se po prijavama koje će se redovito evidentirati u uredu HGD-a.
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Nikolić je dodao kako je diskutabilno još jedino pitanje uzvanika, te je prepustio Predsjed
ništvu da odluči koga će pozvati na Susrete, da li samo kolege geodete ili treba pozvati i mi
nistre i predstavnike lokalne vlasti.
Kapović je podsjetio nazočne kako su Susreti geodeta oduvijek bili vezani isključivo uz "lak
še" stručne sadržaje i druženje, a osobno smatra da ministre ne bi trebalo pozivati jer bi u
tom slučaju trebalo imati dobre materijale, stručno i jezično lektorirane, te tiskati zbornik.
Budući da se zadnjih godina redovito održavaju kongresi i simpoziji koji su bogati stručnim
sadržajima, Susreti bi trebali ostati ono što su uvijek i bili - druženje.
Zlatka Čurik smatra da bi ministre trebalo pozvati, kako je odlučena i na prošloj sjednici
Upravnog odbora. Što se stručnog dijela tiče, radovi su u tijeku, samo se treba dogovoriti u
kojem će obliku konačno biti izdani.
Davorin Špoljarić predložio je da se pripremi i tiska samo manji broj primjeraka koji bi se
podijelio sudionicima predavanja, te da se materijali stave na Internet. Taj je prijedlog jed
noglasno prihvaćen.

Ad 3) Prema prijedlozima pristiglim od nekih geodetskih udruga, na listi kandidata za
predsjednika Hrvatskoga geodetskog društva našli su se Petar Nikolić, dipl. ing. geod., i
prof. dr. se. Damir Medak. Predsjednik Društva otvorio je raspravu o kandidatima za novog
predsjednika.
Nikolić smatra da ima stručne reference i organizacijske sposobnosti da bi bio predsjednik
HGD-a, što iskreno i želi. Kroz 12 godina koliko je bio dopredsjednik HGD-a vjeruje da je
ispekao zanat. Želja mu je oživjeti HGD u njegovim novim prostorijama tako da rasporedi
dužnosti članovima Upravnog odbora kako bi se riješila pitanja međunarodne suradnje,
članstva i naplate članarina, materijalnog statusa Geodetskog lista, članstva u Komori i
HlS-u, te pitanja promidžbe.
Medak se zahvalio svim udrugama koje su ga predložile za tu časnu funkciju i navodi kako
je na sjednici Upravnog odbora održanoj dan prije bio zajednički stav svih nazočnih da bi
bilo poželjno izabrati predsjednika koji nije s Fakulteta, budući da su, trenutačno, članovi
Geodetskog fakulteta dobro zastupljeni na značajnijim funkcijama, za što nema potrebe.
Predsjednik Društva izrazio je zadovoljstvo što imamo dva kvalitetna kandidata koji za
služuju jedino riječi pohvale. Ipak, i on se priklanja stavu da bi predsjednik Društva trebao
bili kandidat koji nije s Fakulteta.
Na pitanje Delaka odustaje li Medak od kandidature, ovaj je odgovorio potvrdno i podržao
Petra Nikolića. Medak nastavlja kako je pred njim još 30 godina radnog staža i smatra da
jednako dobro može pridonijeti Društvu na način da bude samo njegov član. Životno isku
stvo koje ima Nikolić ne može se steći pisanjem i čitanjem knjiga, a za organizaciju i finan
cijsku problematiku ipak je najvažnije iskustvo.
Jednoglasno je zaključena da će se na Saboru HGD-a predložiti Petra Nikolića za novog
predsjednika.
Jednoglasno su prihvaćeni i prijedlozi kandidata za dopredsjednike, odnosno članove Uprav
nog odbora: Zlatka Čurik, Jelica Donđivić, Zlatka Kuten, Damir Medak, Žarko Komadina i
Jasminka Obrež Špoljar. Također su jednoglasno prihvaćeni i svi kandidati za članove Nad
zornog odbora: Aldo Sošić, Ali Bakija, Pero Ljubić, Damir Šantek i Davorin Špoljarić.
Također su jednoglasno prihvaćeni i prijedlozi za priznanja HGD-a: Franjo Košanski (Osje
čka-baranjska udruga geodeta), Smiljan Tolj (Udruga geodeta Dalmacije), Draško Maršanić
(Primorsko-goranska i Ličko-senjska udruga geodeta), Božidar Sukić, posmrtno; (Vukovar
skorijemska udruga geodeta) te Stanko Metlikovac (Varaždinska udruga geodeta).

Ad 4) Izvješće o završnom računu i financijskom poslovanju HGD-a u 2003. godini podnio
je predsjednik Z. Kapović, što su svi jednoglasno prihvatili.

Ad 5) Izvještaj o financiranju Geodetskog lista podnio je njegov glavni urednik S. Frangeš.
Novost po pitanju financija jesu potpisani ugovori o poslovno-tehničkoj suradnji s Hrvat-
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skom komorom arhitekata i inženjera u graditeljstvu te s Geodetskim zavodom Osijek.
Frangeš pretpostavlja kako će se ta praksa nastaviti.
Na prijedlog Hrvatske komore arhitekata i inženjera u graditeljstvu, Razred inženjera geo
dezije, u Urednički odbor Geodetskog lista imenuje se doc. dr. se. Boško Pribičević.
Uredništvo predlaže da se u Urednički odbor imenuje istaknuti geodetski stručnjak prof.
dr. se. Asim Bilajbegović, zaposlen na Hochschule fur Technik und Wirtschaft Dresden.
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad 6) Predsjednik Kapović istaknuo je kako uz nove financijske obveze (naknadno tiskanje
Zbornika ISPRS-a) treba osigurati sredstva za članarinu FIG-u, novo računalo, klima-ure
đaj za prostorije u potkrovlju Doma HIS-a, eventualno povećanje troškova za 9% za uređe
nje tavanskog prostora itd.

Ad 7) Jednoglasno je prihvaćeno da Kapović i u drugome mandatu bude član Upravnog od
bora Hrvatskog inženjerskoga saveza (HIS-a).

Ad 8) Čurik je zamolio da radovi za Susrete geodeta budu gotovi najkasnije 15 dana prije skupa.
M. Pešun tražila je informacije o realizaciji web-stranice za svoju Udrugu geodeta Sisa
čko-moslavačke županije.

Sjednica je završila u 13,20 h.
Nakon objeda u restoranu "Tomislavov dom" koji je organizirao Jožef Delak u ime Udruge
geodeta Zagreba i Zagrebačke županije, uspješno je završila još jedna sjednica Predsjed
ništva HGD-a.

luana Abaza
Zdravka Kapouić

DANI HRVATSKIH GEODETA - XIII. SUSRET

U najvećem dalmatinskom turističkom naselju Solaris Holiday Resort od 14. do 16. svibnja
2004. održani su Dani hrvatskih geodeta - XIII. susret. Okruženo prekrasnim plažama,
oplemenjeno mediteranskim biljem, naselje je u svojim hotelima Ivan, Jure, Andrija i Jakov
ugostilo 830 geodeta.
Skup je otvorio prof. dr. se. Zdravko Kapović, predsjednik Hrvatskoga geodetskog društva
koji je pozdravio goste i sve nazočne. Govorio je o značenju takvih okupljanja napominjući
da su ti susreti postali tradicija i nada se da će tako i ostati u budućnosti.
Skupu su nazočili: Branko Bačić, dipl. ing. geod., državni tajnik za more, prof. dr. se. Željko
Bačić, ravnatelj Državne geodetske uprave, Marijan Ramušćak sudac Vrhovnog suda, Neda
Klarić, gradonačelnica grada Šibenika, Mato Gavran, saborski zastupnik, prof. dr. se. Mi
ljenko Lapaine, prodekan Geodetskog fakulteta i predsjednik Hrvatskoga kartografskog
društva, te mr. Branimir Jurišić, generalni direktor Solarisa.
Nakon pozdravnih riječi koje su uputili gosti, skupu se obratio Petar Nikolić u svojstvu
predsjednika organizacijskog odbora. On je naglasio da susreti imaju tri cilja: prvi je druže
nje i odmor, susreti s prijateljima svake druge godine, razmjena misli i ostvarenja, koji uz
kavu i "čakulu" odmaraju dušu i tijelo. Sasvim sigurno da čudesna priroda oko Solarisa,
umirujuća mediteranska klima i bistrina mora, te bujna vegetacija u kojoj dominira bor to
omogućuju. Drugi je cilj obrada stručne problematike koja nas zaokuplja i kad smo na
druženju a neizostavni je dio naših susreta. Izbor teme vezan je za naše neposredne zadatke
a odnosi se na Evidenciju državnog poljoprivrednog zemljišta i Evidenciju pomorskog do-
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hra. Treći je cilj održavanje 8. sabora Hrvatskoga geodetskog društva. Ove godine to je i iz
borni Sabor, na kojem će delegati iz županijskih udruga birati novog predsjednika, dio no
vih članova Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti. Nakon toga je predsjednik
organizacijskog odbora izložio program događanja na susretima te naveo da je na skupu oko
830 sudionika, da izložbe pokazuje devet tvrtki u salonima hotela !van, da se očekuje bogat
zabavni program i sportska natjecanja u malom nogometu, tenisu, boćanju i balotama. Izla
ganje je završio u vjeri da će predivni kompleks Solarisa s akvaparkom, okolišem i zeleni
lom, mirisom brnistre, kadulje i smilja s jedne strane, a Krešimirov grad Šibenik s čuvenom
katedralom Sv. Jakova, te veličanstveni slapovi rijeke Krke, prirodni fenomen dalmatinsko
ga krša s druge strane stvoriti ugodne ternutke koji će se pamtiti kao nikad do sada. Nakon
tih riječi prof. dr. se. Zdravka Kapović, predsjednik HGD-a, pozvao je sve na koktel na tera
su hotela !van. Kroštule, smokve, sokovi i kava te predivan pogled na more osvježili su su
dionike i pripremili ih na radni dio, koji je započeo u 10.30.
Prvu tematsku sjednicu o temi Registracija državnog poljoprivrednog zemljišta vodio je
Zlatka Čurik, dipl. ing. geod., dopredsjednik HGD-a. Izlaganje su prezentirali:

Ivica lvšić: Izmjera državnog poljoprivrednog zemljišta u Vukovarska-srijemskoj županiji
Dušan Dragojević: Geodetski radovi u raspodjeli poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu
države
Tomislav Mađarić: Uknjižba državnog poljoprivrednog zemljišta s društvenog vlasništva
na Republiku Hrvatsku
Vladimir Krupa: Izmjera poljoprivrednog zemljišta - primjena tehnologije i postupci u
obradi prostornih podataka
Davorin Špoljarić: Izmjera državnog poljoprivrednog zemljišta u županiji Brodsko-Posavskoj
Dolores Riba: Utjecaj geodezije u poljoprivredi

• Franjo Ambroš: Koncepcijski nesklad izmedu evidencije vodova i nekretnina
• Zdenka Rukavina: Hoće li u Republici Hrvatskoj napokon doći do nastavka radova na ko

masaciji zemljišta
Jasminka Obrež-Špoljar: 25. godina od prve komasacije u Međimurju
Zlatka Čurik: Neusklađena zakonska regulativa
Vinko Vučemilović: Mjerilo snimanja, visina leta i mjerilo kartiranja - faktori postizanja
potrebne točnosti izlaznog produkta fotogrametrijskog kartiranja.

Treba istaknuti da su izlaganja bila jako dobro posjećena. Svi sudionici dobili su CD s
izloženim predavanjima.
Popodnevne aktivnosti započele su nakon objeda. U organizaciji tvrtke Geomatika-Smolčak
Goran Jadrejčić, dipl. ing. geod., održao je veoma zanimljivo predavanje na temu: GPS-In
frastruktura-VRS na Trimbleov način. U organizaciji Državne geodetske uprave o aktual
nostima vezanima za viziju organizacije novog ustroja katastarskih ureda govorio je Mirko
Alilović, dipl. ing. geod., zamjenik ravnatelja Državne geodetske uprave. Prof. dr. se. Željko
Bačić, ravnatelj DGU-u, ođržao je sastanak s pročelnicima područnih ureda za katastar.
U 17 sati pod vodstvom mr. se. Alde Šošića započelo je izlaganje na drugu temu: Registracija
pomorskog dobra. Tu temu, veoma aktualnu u ovome trenutku obradio je uspješno Žarko Ko
madina, dipl. ing. geod., pročelnik Područnog ureda za katastar Rijeka. Komadina je rekao:
"Svrha i cilj ovog uratka je prikazati aktualnosti vezane za primjenu određenih odredbi tek
donesenog Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama, kao i Uredbu o postupku utvrđi
vanja granice pomorskog dobra, kao i pokušaj da se pojasne pojmovi definicija i sadržaj po
morskog dobra, s naglaskom na status objekata izgrađenih na pomorskom dobru, postupak
utvrđivanja granica pomorskog dobra i registraciju pomorskog dobra."
Nakon predavanja, u organizaciji privatnih tvrtki iz Šibenika za jedan dio uzvanika organi
zirano je krstarenje brodom kanalom Krke do Skradina. Posebna je zanimljivost bio luk no
vog mosta koji je impresivno premostio Krku i pokazao majstorstvo kako projektanata tako
i graditelja toga velebnog objekta. Na povratku u kasnim večernjim satima brod se zausta
vio pred Sibenikom, gdje s~ uzvanici uživali u predivnoj panorami koju može pružiti svjetlo
i kamen graditelja starog Sibenika.



M44 Vijesti, Geod. list 2004, 2

U subotu je održan 8. sabor Hrvatskoga geodetskog društva, o kojem će se opširnije izvije
stiti u Zapisniku što će ga objaviti Geodetski list.
Popodnevne aktivnosti započele su sportskim susretima u malom nogometu, tenisu, boča
nju i balotama. Jedan dio sudionika susreta, njih pedesetak, otišli su na izlet na slapove
Krke, uživati u čarima koje samo ta rijeka može dati, a drugi su u ljepotama akvaparka
uživali u vodi i sauni.
Večernje druženje geodeta započelo je već pri dolasku u četvrtak. U hotelu Andrija uz glaz
bu sastava Papagalo, mladi su u ritmu plesa pokazali da ih put nije izmorio. Sutradan na
večer uz isti sastav nastupila je i folklorna skupina Kvadrlja iz Trogira. U svom polusatnom
nastupu izvela je niz plesova karakterističnih za to područje.
Nakon večere u subotu organiziran je geodetski bal. U hotelima Jakov i Andrija, koji suči
nili jednu cjelinu, družila se oko 900 geodeta. U posebno vođenom programu nastupile su
mažoretkinje iz Kaštela, prvakinje Europe, koje su izvele četrdesetminutni program. Bur
nim pljeskom nagrađene su za svoj zaista uspješan nastup, posebno završni dio, kolo iz ope
re Ero sa onoga svijeta, koji je sve oduševio. Lutrija, proglašenje pobjednika u sportskim
natjecanjima te legendarni šibenski Ansambl Bonaca stvorili su ugođaj za sve koji su se za
tekli ondje na plesnom podiju, od 3 do 74 godine. Klapa Bonaca stvorila je "štimung" tako
da su jutarnji sati dočekani uz ples, a nastavilo se uz pjesmu i gitaru.
Opći je utisak da je smještaj i dobra hrana te raznovrstan i bogat zabavni program mogao
zadovoljiti veliku većinu sudionika. Propuste, ako ih je bilo, zaboravimo. Ostaju sjećanja na
jedno lijepo druženje i želje za novim susretima 2006. u Medenoj kraj Trogira.

Petar Nikolić

ZAPISNIK
s 1 O. godišnje skupštine Udruge geodeta Bjelovarska-bilogorske županije

Skupština je održana 28. studenoga 2003. godine u Gradskoj vijećnici u Bjelovaru, Gunduli
ćeva 1, s početkom u 13,00 sati i sljedećim sadržajem rada:
1. Otvaranje redovite skupštine Udruge geodeta Bjelovarsko-bilogorske županije
2. Izbor radnog predsjedništva i zapisničara
3. Pozdravni govori
4. Radni dio

4.1. Prihvaćanje sadržaja rada
4.2. Prihvaćanje poslovnika o radu
4.3. Izvješće o radu
4.4. Blagajničko izvješće
4.5. Izvješće nadzornog odbora

5. Diskusija o izvješćima
6. Program rada za 2004. godinu
7. Prezentacija 10 godina rada Udruge
8. Upiti
Na skupštini je sudjelovalo 55 članova, što čini natpolovičnu većinu.

Ad 1) Nakon intoniranja državne himne i minute šutnje za sve pokojne članove udruge, de
setu redovitu Skupštinu Udruge geodeta Bjelovarsko-bilogorske županije otvorila je pred
sjednica Udruge Sonja Horak-Abramović i pozdravila sve prisutne.

Ad 2) Predsjednica Udruge Sonja Horak-Abrarnovič predložila je sljedeće članove radnog pred
sjedništva: za predsjednika radnog predsjedništva Snježanu Jurić, za članove Dragana Curkovi
ća i Damira Dubravca, za zapisničara Sanju Posavi. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.
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Predsjednica radnog predsjedništva Snježana Jurić zahvalila se u svoje i u ime ostalih iza
branih članova na ukazanom povjerenju i pročitala prijedlog sadržaja rada ove skupštine,
koji je jednoglasno prihvaćen.

Ad 3) Pozdravnim govorom nazočnima se prva obratila gradonačelnica Grada Bjelovara
Đurda Adlešić. Osvrnula se na važnost i značaj geodetske struke, posebno pohvalivši uspje
he koje je geodetska struka postigla u kontaktima s medunarodnim financijskim institucija
ma, jer je kao struka uspjela ono što nije politika. Zaželjela je puno uspjeha u daljnjem radu
skupštini i geodetskim stručnjacima.
Nakon toga skup je pozdravio Petar Nikolić, dopredsjednik Hrvatskoga geodetskog društva.
Zahvalio se gradonačelnici na lijepim riječima i uvažavanju geodetske struke. Istaknuo je
važnost komore u organizaciji struke, ali i važnost Udruge geodeta u iznošenju problema
struke. Kao problem naveo je slab materijalni položaj geodeta u državnoj upravi i pozvao da
se upravo taj problem istakne preko Udruge geodeta. Takoder je pozvao sve nazočne na 13.
susret geodeta u Šibeniku.
Skup je zatim pozdravio Ivan Landek ispred Državne geodetske uprave, koji je istaknuo da
geodetska struka nije nikada imala više posla nego sada i da smo svjesni situacije da se u
Europsku uniju ne može bez sigurnog podatka o nekretninama. U tom je kontekstu naveo
da su rezultati petogodišnjeg programa iz 2000. godine premašeni. Osvrnuo se na probleme
oko kvalitete elaborata, rokove predaje elaborata privatnog sektora te na problem stan
darda službenika u državnoj upravi.
Ispred Bjelovarsko-bilogorske županije skup je pozdravio pročelnik za gospodarstvo, Ratko
Kovačić, i čestitao 10. obljetnicu rada Udruge geodeta. Zahvalio je na suradnji oko nekih
projekata na nivou Bjelovarsko-bilogorske županije (prometna infrastruktura, željeznička
pruga Sv. Ivan Žabno!Gradec, vodoprivredna infrastruktura, sredivanje poljoprivrednog
zemljišta). Istaknuo je da je sredivanje zemljišnih evidencija preduvjet za napredak.
U ime Zavoda za prostorno planiranje Bjelovarsko-bilogorske županije pozdravnim riječima
skupu se obratio ravnatelj Mladen Gregurić, jedan od sudionika osnivačke skupštine Udru
ge geodeta održane 10. 12. 1993. godine, koji je istaknuo problem neadekvatnih katastar
skih podloga na osnovi kojih se rade prostorni planovi, ali svjestan naslijeđenih problema
koji su u praksi prepreka da se stanje popravi. Medutim, katastarski su podaci sve točniji i
radi se na njihovu poboljšanju, ali za to treba dosta vremena, rada i odgovornosti.
Ispred Ureda državne uprave u Bjelovarsko-bilogorskoj županiji, kao i službe za prostorno
uredenje, zaštitu okoliša, graditeljstvo i imovinsko-pravne poslove, skup je pozdravio po
moćnik predstojnice Marijan Radoš. Osvrnuo se na važnost geodetske struke vezano uz Za
kon o obnovi, povratu imovine te novi Zakon o gradnji, kojim je predviđeno sudjelovanje
geodetske struke pri tehničkim pregledima, prilikom ishođenja uporabne dozvole, pri čemu
će biti potrebna geodetska snimka da bi se dobilo odobrenje za rad, što ocjenjuje još jednim
uspjehom u afirmaciji struke.
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Ad 4) Predsjednica radnog predsjedništva Snježana Jurić pozdravila je sve prisutne goste i
sredstva javnog informiranja.
4.1. Dragan Ćurković pročitao je sadržaj rada, koji je prihvaćen većinom glasova.
4.2. Pročitan je poslovnik o radu, koji je prihvaćen većinom glasova.
4.3. Izvješće o radu Udruge u 2003. godini podnijela je predsjednica Sanja Horak-Abramo

vić. Pozvala je članove na izvršenje obveze plaćanja članarine, zahvalila se sponzorima
10. redovite skupštine (ovlaštenim inženjerima i tvrtkama), te Područnom uredu za ka
tastar Bjelovar. Pozvala je na 13. susret geodeta, koji će se održati u Šibeniku.

4.4. Blagajničko izvješće za razdoblje od 13. 12. 2002. do 25. 11. 2003. godine podnio je riz
ničar Udruge Dražen Ćermak.

4.5. Izvješće o radu Nadzornog odbora podnio je predsjednik Damir Kovačević. Nije imao
primjedbi na rad Udruge u 2003. godini i na blagajničko izvješće.

Ad 5) Izvješća su prihvaćena većinom glasova i diskusije o izvješćima nije bilo.

Ad 6) Predsjednica Udruge Sanja Horak-Abramović u ime Upravnog odbora predložila je
program rada Udruge za 2004. godinu, koji je prihvaćen jednoglasno.

Ad 7) Pročelnica Područnog ureda za katastar Bjelovar Jelica Donđivić održala je prezenta
ciju 10 godina rada Udruge. Prezentaciju je pripremila uz pomoć suradnika Nade Margetić i
Gorana Plavca. Fotografije je pripremio Goran Solar. Svi nazočni dobili su radni materijal i
prezentaciju na CD-u.
Prezentacija je predstavljena sljedećim sadržajem:

1. Članstvo
2. Sudionici Domovinskog rata
3. Održane skupštine I!IX
4. Slikovni zapisi s udruga
5. Što je obilježilo rad naše udruge
6. Naši članovi na skupovima HGD-a
7. Slikovni zapisi sa skupova
8. Sudionik I. kongresa o katastru
9. XI. sjednica predsjedništva u Daruvaru

10. Tehnološki napredak
11. Ustrojstvene jedinice DGU-a i ovlaštenici Bjelovarska-bilogorske županije
12. Prostor i oprema
13. Status
14. Kodeks ponašanja i njegova primjena
15. Što se danas radi na području županije
16. Što su novine pisale o nama
17. Zaključak
Na kraju prezentacije pročelnica je zaključila da smo se "pokrenuli", struka ide naprijed i
svi se nalazimo u velikom vlaku što ga vuče naprijed snažna lokomotiva - ravnatelj DGU-a
prof. dr. se. Željko Bačić, a kako vlak ima I. i II. klasu, očito iz onoga što smo čuli, po mate
rijalnom statusu mi smo iz Uprave u II. klasi.

Ad 8) Upita nije bilo.
Na kraju se Udruga geodeta Bjelovarska-bilogorske županije zahvalila prigodnim poklonom
predsjedniku HGD-a prof. dr. se. Zdravku Kapoviću za nesebičan doprinos u radu HGD-a,
koji je u odsutnosti predsjednika preuzeo dopredsjednik HGD-a Petar Nikolić. Nakon toga
nastavljena je ugodno druženje na domjenku, organiziranom u Šumskoj kući u Utiskanima
uz dobru muziku i ples do ranih jutarnjih sati.

Sanja Posaui


